

No. 38795

April 16, 2020

Le 16 avril 2020

BETWEEN:

Roger Southwind, for himself, and on behalf of the members of the Lac Seul Band of Indians, and Lac Seul First Nation

Applicants

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Canada, Her Majesty the Queen in Right of Ontario and Her Majesty the Queen in Right of Manitoba

Respondents

JUDGMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-337-17, 2019 FCA 171, dated June 10, 2019, is granted with costs in the cause.

ENTRE :

Roger Southwind, en son propre nom et au nom des membres de Lac Seul Band of Indians, et Lac Seul First Nation

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine du chef du Canada, Sa Majesté la Reine du chef de l'Ontario et Sa Majesté la Reine du chef du Manitoba

Intimées

JUGEMENT

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-337-17, 2019 CAF 171, daté du 10 juin 2019, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.

J.C.C.